
 
 

 ישוב קהילתי ברמת הנגב  - מדרשת בן גוריון 
 

 3.5.23 ישיבת ועדפרוטוקול 
 

 ,  3.5.23תאריך: 

 20:30שעה: 

 . משרדי הועד מיקום: 

מריאלה  , נמרוד זילברמן, רן פינקשלטיין   ,גלעד ברודרס פורת, ערן ,  הראל כדורי  אבשלום כהן, : נוכחים
 לידרמן 

 טלי אילני, משה עינב: לא הגיעו 

 יפעת וגנר מזכירת הישוב אביגיל אברהם,   , איתיאל חדדתום לרמן רב"ש הישוב,  הצטרפו: 

 ערן פורת  –פיתוח בית עלמין יקירי הנגב וגוש ג' 

הוצגה תוכנית הפיתוח של בית העלמין ליקירי נגב כפי שהמועצה מקדמת. לנושא קיים ביישוב צוות  
המליצה לועד את   חלופות מיקום והן נדונו. ועדת ההיגוי  2היגוי מחברי ועדת תכנון. יש אפשרות של 

פיתוח החלקת יקיים בחלק הפנימי, וזאת מכיוון שמרבית השימוש בבית העלמין הוא   –  2חלופה מס' 
חלקות לעומת חלקה אחת שבה יהיו   3-4ע"י התושבים, ופחות לאורחים, ליישוב צפויות להיות בקרוב 

 פנימי יותר. קברים זוגיים. את השימוש העיקרי יש למקם בכניסה ואת המשני בשטח ה 18

שאלות מול המועצה לגבי מודל הקבורה, הכנסות והוצאות תפעול עוד ידונו בהמשך ישירות מול  
 הנדסה

 הועד ממליץ על חלופה ב'. 

אש"ח לנושא בטחון נכון להיום. ערן   155לשריין את הסכום של  2023: על הועד בשנה היטל שמירה
יישוב הולך  ההקטין את השתתפות הועד ככל וויפעת מול אמיר ומשרד הפנים לבדוק כיצד לניתן ל

 וגודל והוצאות השמירה נשארות דומות  

 אבשה כהן   –מבנה קהילה ומתחם ספורט 

אבשה מעדכן כי נכון להיום ליישוב אפשרות לצאת לדרך כפי שהוסכם לפיתוח מתחם ספורט וזאת  
 ע"ח תקציב מבנה הקהילה שאושר ליישוב לפני שנתיים ולא מומש.  

המועצה ביקשה שיתקיים דיון בוועד שכן לדעתם למתחם קהילה יהיה קל יותר נכון להיום לגייס  
עצה,  המוי מתוכנן באזור א)שכן במקביל מתחם ספורט ופנתרומות מאשר למתחם ספורט במדרשה  

ם לשנות את החלטת הוועד לנוכח נושא הגדלת התקציב האפשרית  א. ויש לחשוב בויש פה כפילות( 
 למבנה קהילה או לצאת לדרך עם הסכום הקיים לפיתוח מיידי. 

 מי בעד לנתב את תקציב מתחם הספורט לשנותו למבנה קהילה: הצבעה: 

 בעד  2

 מי נגד לנתב את תקציב מתחם הספורט לשנותו למבנה קהילה: עה: הצב

 נגד  5

 ההחלטה לא עברה והתקציב ישאר לפיתוח מתחם ספורט. על אבשה לעדכן במועצה 

 ערן פורת   – נווה בוקר ג' 

היתה ישיבה עם נציגי המועצה, ועדת תכנון ונציגי התושבים על השלמת מכרז הפיתוח של שכונת  
 '. לפגישה תהיה פגישת המשך עם מתכן נוף.  ג נווה בוקר 

 לדיון: בלב השכונה מתוכנן גן שעשועים מרכזי ולידו פינת דשא מוצלת. 

עלויות ההשקייה הגבוהות. התושבים  בשל ביישוב לפי עקרונות הועד אין להקים מדשאות חדשות 

את הדשא בשביל מקום מפגש אחה"צ, לימי הולדת וכדומה. הועד דן בנושא ומצא   להשאיר מבקשים  

 . הוחלט שרוצים לקיים גן שעשועים לבוגריםובמקום   להמשיך בעקרונות הגינון ולא לפתח מדשאה
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או התכנסות/ספסלים שיכולים   חורשה שהוקמה בנווה בוקר ב' יש מקום באמצע לשולחנות הבתכנון 
 .   לתת מענה בקרבת מקום

 אבשה ויפעת   –בריכה 

משפחות    100היה זום לתושבים בו הוסבר המתווה החדש, התושבים גילוי עניין ונכון להיום מעל 
נרשמו ועוד מספר יפה של יחידים, זוגות ומנויי גיל שלישי. המתווה הציף גם מורכבויות קהילתיות  

 לדייק כגון פתרון לאורחי הצימרים, קייטנות ועוד. שיש עוד  

 הבריכה בבעלות התאגיד, ולהם חוזה שכירות מול המפעיל לחמש שנים, זו השנה השלישית שלו. 

הועד יעבוד ויקיים חוזה על פי חוק ועל המפעיל להתחייב לחתום מול הוועד בידיעה שהתשלום שלו  
 לא יוסדר באם לא יטפל בעיניו מול הרשויות השונות.  

מי בעד ובמידה וענייניו  הועד הצביע על המשך המתווה לטובת התושבים עד יום שני.  הצבעה
אשר יובא   ק עד יום שני, והוא יחתום על החוזההמשפטיים והפיננסים של המפעיל יוסדרו כחו 

 ? להצבעת הוועד, נוכל לצאת לדרך

 4בעד 

 2נגד 

 ההחלטה עברה  

 אבשה   –התיכון לחינוך סביבתי 

 הורי שכבה ח' והתאגיד מבקשים שהוועד יהיה מעורב בתהליך הקליטה של שנה הבאה. 

 התאגיד וההורים? הצבעה: מי בעד התערבות הוועד כצד בתהליך עם התיכון,  

 ההצבעה עברה פה אחד, והוועד מצטרף כצד בעניין מתוך דאגה לקהילה  – בעד  5

 י נציגי התיכון הדרך היחידה שעומדת לרשותם בתהליך הקליטה זו הגרלה. רלדב 

עמדת הועד כי נכון להיום לפי צפי המתעניינים אין מניעה שהתיכון יקלוט את כל המדרשניקים  
חשבון קליטת התלמידים החדשים מהמדרשה בכיתה י'. הדבר אפשרי,  שרוצים להתקבל, על 

 הפערים קטנים ונזקים לקהילה גדולים. 

לכן הועד מתנגד להגרלה. חלופות נוספות: לאפשר למדרשניק שלא התקבל בהגרלה להתקבל  
כפנימיסט. הוועד יתמוך בקידום תהליך ארוך טווח לשנים הבאות מול בית הספר היסודי שיאפשר  

 יכון בחינת קריטיריונים לסינון והתאמה. לת

 

 

 כתבה יפעת וגנר 

 

 


